

DATE: 14/07/2021

**RESOLUTION NO. DCSD/2021/9**

**SUBJECT: PENDING POSTED TRANSACTIONS BY  
TRADING MEMBERS FOR THE SECURITIES  
TRANSFERS BETWEEN CSD & TRADING MEMBER**

Greetings,

With reference to the above subject, it has been noticed that there are Pending Posted Transactions (“PPTs”) by the Trading Members which have not been completely processed within 2 business days. We have observed that some of these PPTs have exceeded more than a week for the following services:

- Transfer of Securities from CSD to Trading Member: Posted by Trading Members & actual request still not submitted to CSD through eservices for CSD approval to complete the transfer.
- Transfer of Securities from Trading Member to CSD: Posted by Trading Members & not yet Approved by the Trading Members.

Based on the above, all Members are reminded of the following:

1. Transaction requests must be completed within 2 business days from date of Posting;
2. Effective Date **01/08/2021**, Dubai CSD will conduct a weekly review for PPTs and delete

التاريخ: 2021/07/14

**القرار رقم DCSD/2021/9**

**الموضوع: المعاملات العالقة من قبل أعضاء التداول لتحويل الأوراق المالية بين المقاصة و عضو التداول**

تحية طيبة وبعد،

بالرجوع إلى الموضوع أعلاه يرجى العلم بأنه لوحظ وجود معاملات عالقة من قبل عضو التداول والتي لم يتم تنفيذها خلال يومين عمل. وقد تمت ملاحظة وجود معاملات عالقة لمدة تزيد عن الأسبوع للخدمات التالية:

- تحويل الأوراق المالية من المقاصة إلى عضو التداول والتي تم إدخالها عن طريق عضو التداول ولم يتم تقديم الطلب الفعلي إلى دبي للإيداع عن طريق الخدمات الإلكترونية للحصول على موافقة دبي للإيداع للتحويل.
- تحويل الأوراق المالية من عضو التداول إلى المقاصة والتي تم إدخالها من قبل عضو التداول ولم يتم الموافقة عليها بعد من قبل عضو التداول.

بناءً على ما سبق، يتم تذكير جميع الأعضاء بما يلي:

1. يجب إكمال المعاملات خلال يومين عمل من تاريخ الإدخال.
2. اعتباراً من تاريخ **2021/08/01**، ستقوم دبي للإيداع أسبوعياً بمراجعة المعاملات العالقة و ستقوم بحذف المعاملات العالقة التي تتجاوز أسبوعاً من تاريخ الإدخال.

outstanding PPTs exceeding a week from Posting Date.

3. In addition, Dubai CSD may take necessary action against the Member for not completing PPTs within 2 business days without a valid reason for the delay.

Please review & complete all your pending posted transactions, since from Effective Date **01/08/2021** the outstanding PPTs exceeding a week from Posting Date will be deleted.

Please note that neither Dubai CSD or any of its directors, officers, employees or any other representative are responsible or liable for any damages (including, without limitation, damages for loss of business, or lost profits) resulting by Dubai CSD in deleting outstanding PPTs.

We would like to inform you on the importance of reviewing and processing the pending transactions to avoid any delays to your clients.

Best Regards,

**Maryam Mohd Fekri**  
**Chief Executive Officer**  
**Dubai CSD**

This document is electronically approved and does not require signature or stamp.

3. بالإضافة إلى ذلك ، يجوز لدي للإيداع اتخاذ الإجراءات اللازمة ضد عضو التداول وذلك لعدم استكمال المعاملات العالقه خلال يومين عمل وذلك دون وجود سبب وجيه للتأخير.

وعليه، يرجى مراجعة واستكمال جميع المعاملات العالقه، اذ أنه اعتباراً من تاريخ **2021/08/01** سيتم حذف المعاملات العالقه التي تتجاوز أسبوعاً من تاريخ الإدخال.

يرجى التفضل بالعلم أن كل من شركة دبي للإيداع ومديريها أو مسؤوليها أو موظفيها أو أي ممثل آخر غير مسؤولين عن أي أضرار (بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، الأضرار الناجمة عن خسارة الأعمال، أو الأرباح المفقودة) والنتيجة عن حذف شركة دبي للإيداع للمبلغ المستحق.

كما نود إبلاغكم بأهمية مراجعة وتنفيذ المعاملات العالقه وذلك لتجنب أي تأخير للعملاء.

مع أطيب التحية،

**مريم محمد فكري**  
**الرئيس التنفيذي**  
**شركة دبي للإيداع**

هذا المستند معتمد إلكترونياً ولا يحتاج إلى توقيع أو ختم.